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Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 30. august 2022.  

Spørgsmål nr. 335: 

”Vil ministeren uddybe, hvordan udlejernes finansieringsomkostninger spiller ind i 

forhold til muligheden for at udnytte undtagelsesreglen?” 

Svar: 

Regeringen har som bekendt endnu ikke fremsat et lovforslag, der udmønter Aftale 

om initiativer til modvirkning af store huslejestigninger indgået mellem regeringen, 

Socialistisk Folkeparti, Radikale Venstre og Enhedslisten den 26. august 2022. Undta-

gelsesbestemmelsens udformning vil fremgå af lovforslaget. 

  

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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